
Protok61 r XXXVIII.2021 I 

z XXXVIII Ses'i Rady Gminy Slubice 

odbytej w d iu 3 czerwca 2022 r. 

Obrady XXXVIII Sesj i Rady Gmin Slubice odbyly siy w godz. 1l.1 0-13.10 oraz byly 
transmitowane na zywo w Internecie. Obrady prowadzil przewodniczqcy Slawomir 
Januszewski. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 14 os6b tj. 93,33%. 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, I 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gt iny, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik gminy, 
4. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnosFi, 
5. 	 soltysi wedlug zalqczonej listy obecn9sci, 
6. 	 Komendant Gminny ZOSP RP Wies11w Cichosz, 
7. 	 Dyrektor Powiatowego Urzydu Pracy w Plocku Malgorzata Bombalicka. 

Do pkt. I 
Slawomir Zenon Januszewski - prz~wodniczqcy Rady otworzyl obrady XXXVIII sesji 

Rady Gminy Slubice, powital wszystkie ~anie i pan6w radnych, soltys6w, w6jta, skarbnik, 
sekretarza, Komendanta Gminnego ZOSP[ RP oraz Dyrektor PUP w Plocku. Na podstawie 
listy obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 14 radnych, co oznacza, ze Rada Gminy 
Slubice moze obradowac i podejmowac pralwomocne uchwaly. 

Do pkt. 2 

Przewodn.iczqcy p~d.d~l pod .glos0F.a?i~ po~z~dek obrad, kt6ry zostal dostarczony 
wraz z zaproszemem na dZlsleJsZq sesJY. Rapm me mleh zadnych uwag. 

W wyniku jawnego glosowania I1ada - stan 14 obecnych jednoglosnie przyjyla 
porzqdek obrad, kt6ry przedstawia siy nastyrl ujqco: 
1. 	 Otwarcie Sesji. 
2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzys syjnej W6jta Gminy za okres od 12 kwietnia 

2022 r. do 2 czerwca 2022 r. 

4. 	 lnterpelacje i zapytania radnych. 
5. 	 Ocena stanu bezpieczenstwa publiczneg i przeciwpozarowego w gmlme. 

6. 	 Debata nad Raportem 0 stanie gminy Sl . bice za 2021 r. 
I 

7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia r 6jtowi Gminy Slubice wotum zaufania. 
8. 	 Rozpatrzenie: 

a. 	 sprawozdania z wykonania bUdze1u Gminy i sprawozdania z wykonania planu 
finansowego samorzqdowej instytu ji kultury za rok 2021 oraz informacja 0 stanie 
mienia w Gminie Slubice na dzien 3 I .12.2021 r., 

b. 	 opinia Skladu Orzekajqcego Regio alnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

14 kwietnia 2022 roku 0 przedlozont ch przez W 6jta Gminy Slubice sprawozdaniach z 
wykonania budzetu za 2021 rok, I 



c. 	 wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Slubice z dnia 9 maJa 2022 roku 

w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy Slubice za 2021 rok, 

d. opinii Skladu Orzekaj,!cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
o przedlozonym przez Komisjtt Rewizyjn,! Rady Gminy Slubice wniosku w sprawie 
udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy, 

9. 	 Podjttcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 
z wykonania budzetu za 2021 rok, 

10. Podjttcie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Slubice absolutorium z tytulu 
wykonania budzetu za 2021 rok, 

11. Podjttcie uchwal w sprawie: 
a) Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice, 
b) Zmiana uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2022, 

c) zaci,!gnittcia pozyczki z budzetu panstwa na wyprzedzajqce finansowanie dzialan 
finansowych ze srodk6w pochodzqcych z budzetu Unii Europejskiej, 

d) 	 zmiany Uchwaly Nr XXX.212.2021 Rady Gminy Slubice z dnia 17 grudnia 2021 roku 
w sprawie przyjttcia Gminnego Programu Protilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2022 rok. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
13. Przyjttcie protokolu z XXXVI sesji Rady Gminy. 
14. Przyjttcie protokolu z XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
15. Sprawy rMne. 

16. Zakonczenie obrad. 

Glos zabrala Dyrektor Powiatowego Urzttdu Pracy w Plocku Malgorzata Bombalicka. 
Powiedziala, ze w 2022 r. PUP otrzymal duzo pienittdzy na aktywizacjtt os6b bezrobotnych. 
Z programu operacyjnego POWER dla os6b mlodych do 30 roku Zycia, czyli na 
zorganizowanie szkolen, stazy, posrednictwo, bony na zasiedlenie, prace interwencyjne czy 
tez zalozenie dzialalnosci gospodarczej otrzymano 3 600000 zl. Natomiast na program RPO 
otrzymano 3 400 000 zl i z tych program6w mozna zorganizowac staze, szkolenia, 
jednorazowe srodki podjttcie dzialalnosci gospodarczej. Opr6cz tych srodk6w s,! jeszcze 

pieniqdze z Funduszu Pracy prawie 11 000 000 zl dla os6b bezrobotnych na wszystkie formy 
wsparcia, kt6re Sq wpisane do ustawy. Poprosila, by zachttcac osoby bezrobotne tak jak 
i pracodawc6w do podjttcia pracy i zatrudniania os6b bezrobotnych. W tym roku zaistnial taki 
przypadek, ze jest duzo srodk6w a ofert pracy jest malo. Prosila, by zachycac osoby, 

by przekwalifikowaly siy b,!di doksztalcily zawodowo. Szkolenia Sq indywidualnie dobrane 
pod potrzeby osoby bezrobotnej. Kazda osoba moze przyjechac do Urzttdu Pracy i zlozyc 
wniosek. Urzqd oplaci szkolenie. Szkolenia w przypadku mttzczyzn to: prawo jazdy kat. C, 
C+E, kwalifikacja wstypna przyspieszona, prawo jazdy kat. D, operator koparko-Iadowarki, 
operator w6zka widlowego, spawacz. Kursy trwaj,! od 1 do 3 miesiycy. PUP wszystko 

finansuje. Wszystkie informacje znajdujq siy na stronie PUP w Plocku. W tym roku na koniec 
miesi,!ca maja jest zarejestrowanych 3 680 os6b bezrobotnych. Z tego 2 215 kobiet. Os6b 
w szczeg6lnej sytuacji na rynku pracy jest 3 177, natomiast dlugotrwale bezrobotnych prawie 
2 400 os6b. Sq to osoby zapisane w urzttdzie wittcej niz 2 lata. Z gminy Slubice l,!cznie 
zarejestrowanych jest na koniec maja 171 os6b w tym 89 kobiet, 110 os6b dlugotrwale 
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bezrobotnych. Powyzej 50 roku zycia jesI 38 os6b. Kwalifikacje os6b bezrobotnych niestety 
nie idq w parze z zapotrzebowaniem PT codawc6w. Pracodawcy poszukujq pracownik6w 
posiadajqcych odpowiednie kwalifikacje, umiejytnosci, czy predyspozycje. Natomiast 

w rejestrach PUP jest zarejestrowanych Iprawie 64% os6b bezrobotnych, kt6re posiadajq 

wyksztalcenie podstawowe, gimnazjalne, zawodowe, srednie i og61noksztalqce. 

Jest ono nieodpowiednie do dzisiejszego rynku pracy. Istnieje forma prace interwencyjne. 

Najnizsze wynagrodzenie wzrasta. 
Sekretarz Przemyslaw Nowacki za . ytal czy programy dotyczq tylko Polak6w. 

Dyrektor PUP odpowiedziala, ze r6wniez obywateli Ukrainy, kt6rzy Sq w Polsce. 
lezeli przedsiybiorca chcialby zatrudnic k4gos z Ukrainy to jak najbardziej mozna. Trzeba siy 
zglosic do Urzydu. Osoba z Ukrainy musi lbyc zarejestrowana w Urzydzie Pracy. 

Przewodniczqcy podziykowal pani f yrektor. 

Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesrjnej W6jta Gminy za okres od 12 kwietnia 
2022 r. do 2 czerwca 2022 r. (material w z~lqczeniu). 

Do Pkt~4 d .. . I· d h ' b id'· I·· a m me mle I za nyc zapytan, z mterpe aCJl. 

Do pkt. 5 
Przewodniczqcy Rady Gminy oinformowal, ze ocena stanu bezpieczenstwa 

publicznego i przeciwpozarowego w gmini przekazane przez komendanta komisariatu policji 
w Gqbinie nadkomisarza Grzegorza Grabowskiego oraz informacja 0 stanie bezpieczenstwa 

przeciwpozarowego zlozona przez t omendanta Gminnego Zwiqzku OSP RP 
Wieslawa Cichosza zostal przedstawiony na komisji i wszyscy radni dokladnie siy z nim 
zapoznali (material w zalqczeniu). 

Radni nie mieli :i:adnych 7.apytan, bi d;; uwag. 

Do pkt. 6 
Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze Raport 0 stanie gminy Slubice 

za 2021 r. by.l o~a~ia~y na komisji. (~ater~a~ w zalqczeniu). 
Radm me mleh zadnych zapytan, b~dz uwag. 

Do pkt. 7 I 

Przewodniczqcy Rady Gminy prz dstawil projekt uchwaly w sprawle udzielenia 
W6jtowi Gminy Slubice wotum zaufania. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial14 radny h. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 
Uchwala w sprawie udzielenia ! W6jtowi Gminy Slubice wotum zaufania 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 8a) 
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Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze sprawozdanie z wykonania budzetu 
Gminy i sprawozdanie z wykonania planu finansowego samorzqdowej instytucji kultury 

za rok 2021 oraz informacja 0 stanie mienia w Gminie Slubice na dzien 31.12.2021 r. zostaly 
szczeg6lowo om6wione na komisji (material w zalqczeniu). 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

Do pkt. 8b) 

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze opmIa Skladu Orzekajqcego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 14 kwietnia 2022 roku 
o przedlozonych przez W6jta Gminy Slubice sprawozdaniach z wykonania budzetu za 2021 
rok zostala przedstawiona przez skarbnik Hemyky Bednarek (material w zalqczeniu). 


Pytan i uwag nie zgloszono. 


Do pkt. 8c) 
Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Slubice z dnia 9 maJa 2022 roku 

w sprawie udzielenia absolutorium W 6jtowi Gminy Slubice za 2021 rok odczytala 
przewodniczqca Komisji Rewizyjnej Anna Urbanska (material w zalqczeniu). 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

Do pkt. 8d) 
Opiniy Skladu Orzekajqcego Regionalnej lzby Obrachunkowej w Warszawie 

o przedlozonym przez Komisjy Rewizyjnq Rady Gminy Slubice wniosku w spraWle 
udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy odczytala przewodniczqca Komisji Rewizyjnej 
Anna Urbanska (material w zalqczeniu). 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

Do pkt. 9 
Przewodniczqcy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budzetu za 2021 rok. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawle zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budzetu za 2021 rok wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik 
do protokolu. 

Do pkt. to 
Przewodniczqcy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia 

W6jtowi Gminy Slubice absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2021 rok. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Slubice absolutorium z tytulu wykonania 
budzetu za 2021 rok wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Nastqpily brawa. Przewodniczqcy Slawomir Januszewski zlozyl na ryce w6jta od calej 
Rady Gminy Slubice bukiet kwiat6w wraz z zyczeniami. W6jt wyrazil swoje podziykowania 
za dotychczasowq wsp6lpracy Radzie Gminy Slubice i wsparcie, a takze wsp6lpracownikom 
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Urzttdu Gminy Slubice oraz mieszkanc m Gminy Slubice. Podzittkowal Radzie Gminy 

za powazne i mqdre decyzje, kt6re wpl nq na zycie mieszkanc6w Gminy Slubice, m.in. 

budowa SUW w Alfonsowie. Na rttce s kretarza gminy Przemyslawa Nowackiego zlozyl 

podzittkowania dla pracownik6w urzttdu za coraz lepszq wsp6lpractt. 

Do pkt. 11.) I 

Przewodniczqcy Rady Gminy p~Zedstawil projekt uchwaly w sprawle zmtany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy $lubice. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu braID udzial14 radn Ich. Uchwala zostala przyjtttajednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanor i zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 11 b) ~ 
Projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2022 

przedstawil Przewodniczqcy Rady Gminy Iawomir Januszewski. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bral~ udzia~ 14 radn~ch. Uchwala zost~la pr~yjtttajed~oglosnie. 
Uchwala w spraWle zmtany Uchr aly BudzetoweJ Gmmy Slublce na rok 2022 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stano i zaIqcznik do protokolu. 

Do pkt. 11 c) 

~rzewodniczqc~ Rady Gminy prz~ldstawil projekt. uch~al~ w sprawie zaci~gnitt~ia 
pOZyCZkl z budzetu panstwa na wyprzedzaHce finansowame dZlaIan finansowych ze srodkow 

pochodzqcych z budzetu Unii Europejskiej. 1 

Pytan i uwag nie zgloszono. I 
W glosowaniu bralo udziaI14 radnybh. Uchwala zostala przyjtttajednoglosnie. 

Uchwala w zaciqgnittcia pozyczki zl budzetu panstwa na wyprzedzajqce finansowanie 
dzialan finansowych ze srodk6w pochodzqctych z budzetu Unii Europejskiej wraz z imiennym 

rejestrem glosowan stanowi zaIqcznik do protokolu. 

Do pkt. 11 d) 

Projekt uchwaly w sprawie zmiany Ychwaly Nr XXX.212.2021 Rady Gminy Slubice 
z dnia 17 grudnia 2021 roku w sprawie przyjttcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiqzywania Problem6w AlkOhOIO~Ch oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania 
Narkomanii na 2022 rok przedstawil Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 

I 
Radni nie mieli zadnych zapytan, bqcilz uwag. 

W glosowaniu bralo udziaI14 radny~h. Uchwala zostala przyjtttajednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Uchwal~ Nr XXX.212.2021 Rady Gminy Slubice z dnia 

17 grudnia 2021 roku w sprawie przyjttcia Ominnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania 
Problem6w Alkoholowych oraz Gminnego [programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2022 
rok wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 12 

5 



Nie pojawily siy zadne pytania i interpelacje ze strony radnych. 

Do pkt. 13 
Przewodniczctcy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z XXXVI sesji Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drogct elektronicznct. 
Radni nie mieli zadnych zapytan, bctdz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial14 radnych. Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Protok61 z XXXVI sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan 
stanowi zalctcznik do protokolu. 

Do pkt. 14 
Przewodniczctcy Rady Gminy poinformowal, ze protok61 z XXXVII nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy Slubice zostal przeslany do radnych drogct elektronicznct. 

Radni nie mieli zadnych zapytan, bctdz uwag. 
W glosowaniu braID udzial14 radnych. Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 
Protok61 z XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym 

rejestrem glosowan stano wi zalctcznik do protokolu. 

Do pkt. 15 
W6jt powiedzial, ze prawdopodobnie w poniedzialek powlmen podpisac umowy 

na przebudowy Stacji Uzdatniania Wody w Laziskach. Na przelomie roku 2022 i 2023 
inwestycja powinna siy zakonczyc. Nie bydzie juz zakl6cen w kwestii dostarczania wody. 

CZysc stacji bydzie budowana, a czysc bydzie dzialac. Kr6tkie wylctczenia czasowe wody 

mogct siy pojawic. Wyloniono wykonawc6w, jezeli chodzi 0 przebudowy oczyszczalni 
sciek6w w Slubicach. Ouzo pieniydzy trzeba na to wylozyc. Zalatwiane Sct formalnosci. 

Gmina uzyskala dofinansowanie w wysokosci 32000 zl z Programu Cyfrowa Gmina. Sct 

to pienictdze na poprawy cyberbezpieczenstwa, wymiany komputer6w i infrastruktury 

internetowej, szkolenia dla pracownik6w. Gmina uzyskala dofinansowanie z Urzydu 

Wojew6dztwa Mazowieckiego na remont rowu melioracyjnego w Wymyslu Polskim. Juzjest 
podpisana jedna umowa. Kolejnym dofinansowaniem sct srodki z programu MIAS na 5 lamp 

solarnych w solectwach: Rybaki, Nowosiadlo, Zyck Nowy - Leon6w, Grabowiec i Nowy 

Wictczemin. Te solectwa do te pory nie korzystaly z tej formy wsparcia. Z tego programu 

dane solectwo moze skorzystac tylko raz. Gmina przeznaczyla kwoty 15000 zl na zakup 
radiowozu dla policji na potrzeby poprawy bezpieczenstwa. Udalo siy pozyskac srodki na 

zakup agregatu prctdotw6rczego. Byla mozliwosc zlozenia wniosku przez jednostky strazy 
pozarnej, kt6ra nie jest wpisana do krajowego rejestru. Uzyskano wsparcie w kwocie 35 000 
zl. Pozwoli to w sytuacjach kryzysowych umozliwic dzialanie np. SUW. Kolejne srodki 

gmina otrzymala z programu Poznaj Polsky okolo 10 000 zl dla uczni6w z klas 1-3 ze Szkoly 
Podstawowej w Swiniarach. 

Zostal ogloszony konkurs na dyrektora Szkoly Podstawowej w Piotrk6wku. P6ki co 

nikt siy nie zglosil na to stanowisko. Ootychczasowa pani dyrektor przechodzi na emerytury. 
Soltys Elzbieta Machala zapytala czy w najblizszym czasie jest planowane dosypanie 

brakujqcego destruktu na drodze w Budach. 
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Radny Dariusz Wolinski poprosil t zarnontowanie znaku STRAZ przy OSP luliszew 

i 0 wysypanie destruktu na drodze obok pa a S. i pallstwa M. 

Solt~s ~i~oslawa Marcinko~ska zrlosila, ze na drod~e od Slubic na Grabo~iec lez~ 
wyrzucone SrnleCl. I na skrzyzowamu w Grabowcu obok pam soltys trzeba uzupelmc wyrwy 

w drodze. 
Soltys Ryszard Zi6lkowski prosil przekazanie do Zarz~du Dr6g Powiatowych, by 

wyciyto krzewy przy drodze powiatowej w Swiniarach. 
W6jt odpowiedzial najpierw soltys Elzbiecie Machala, ze destrukt bydzie wysypany 

jak siy zrobi cieplej. Rozmawial z wykonawc~ i bydzie to zrobione. 

Nastypnie odpowied~ial radnernu [Dariuszowi Wolinskiernu, ze spr6buje postawie 

tablice inforrnacyjn~ STRAZ. lezeli by bylo to w pasie drogi powiatowej to trzeba uzyskae 

odpowiednie forrnalnosci. 
Odpowiedzial soltys Miroslawie Marcinkowskiej, ze sprawy srnieci rnonitoruje 

na biez~co. Systernatycznie s~ sprz~tane srnieci przez pracownik6w interwencyjnych. Moma 

oddae srnieci firmie, kt6ra zbiera odpadY lub przywieze na PSZOK z Urzydern Grniny 

zarniast wyrzucae na pobocza i pola. 

W6jt odpowiedzial soltysowi Ryszardowi Zi6lkowskiernu, ze przyporninal i zglaszal 

wielokrotnie sprawy wycinki krzew6w do ~arz~du dr6g powiatowych. 

W6jt dodal, ze z prograrnu Polski Lad grnina otrzyrnala dofinansowanie 

na przebudowy placu za kosciolem. Gminl otrzymala 100% dofinansowanie na przebudowy 

straznicy OSP na kwoty 3 000 000 zl i nf budowy drogi biegn~cej od luliszewa w strony 

nowej Stacji Uzdatniania Wody w Alfonsowie. Na ty drogy urz~d posiada dokumentacjy z lat 

poprzednich. W tym roku wygasa waZnose dokumentacj i i dlatego wnioskowano na ta drogy. 

L~czna kwota dofinansowania to okolo 8 000 000 zl. Trwaj~ ustalenia w kwestii 

dokumentacji na dalsze projekty. 

Na ulicy L¥owej planowana jest budowa wodoci~gu od drogi wojew6dzkiej 

kanalizacja. luz trwaj~ prace projektowe. Drugi odcinek przebudowy kanalizacji 

przewidziany jest na ulicy Plockiej od pana M. do pana Z. skrycaj~c w prawo w kierunku 

lamna. A takze budowa wodoci~gu w miejscowosci Grabowiec za pani~ K. w kierunku pani 
B. 

Wplyn~l wniosek od firmy Remondis, kt6ra zajmuje siy odbiorem odpad6w z gminy 

Slubice 0 aneksowanie umowy. Firma Iwnioskuje 0 dolozenie pieniydzy ze wzglydu 

na wzrostu cen paliwa. Chodzi 0 kwoty 2 600 zl miesiycznie. 

Radna Katarzyna Milczarek zapytala czy to bydzie wi~zalo siy z podwyzszeniern ceny 

za odprow,~dzanie 0~pa~6w dla ~ieSZkanC6r. . . . 
WOJt odpowledzlal, ze me. Koszty bydzle ponoslla gmma. 

Radny Dariusz Wolinski dodal, ze dhzo smieci zalega na polach i przy drogach. Robi~ 
I 

to i nasi mieszkancy i przyjezdni. 

Soltys Kazimiera laniszewska zapytala czy to jest problem, by sprawdzie kto nie placi 

za smieci. Mozna sprawdzie ile ludzi jest zameldowanych i ile placi za smieci. 
Soltys Elzbieta Machala zglosila, zd zaczyna siy okres wakacyjny i ludzie wyrzucaj~ 

psy. Prosila 0 zwracanie uwagi, by rnonitorowae kto wyrzuca psy i zglaszae to. 

W6jt odpowiedzial, ze zmienila si~ ustawa 0 utrzyrnaniu czystosci i porz~dku w 

gminach, kt6ra umozliwia udowodnienie sprawdzenia, ze dana osoba mieszka tam gdzie 
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mieszka. Do tej pory nie mozna bylo korzystac z rejestru mieszkancow. Teraz wystarczy, ze 

zrobi si<t wywiad srodowiskowy i ktos potwierdzi, iz dana osoba mieszka w danym miejscu. 

Nie musi bye zameldowana, wystarczy, ze tam mieszka. Urzqd wystosowuje pismo i poprosi 

o dopisanie osoby. 1m wi<tcej osob placi, tym mniejsza kwota jest do zaplacenia za odpady. 

1m wi<tcej osob b<tdzie segregowac, tym wi<tksze normy recyklingu zostanq wyrobione. 

Inaczej gmina zaplaci kar<t. Warto jest segregowac. 
Odpowiedzial soltys Elzbiecie Machala, zeby nie dokarmiac psow bezdomnych jesli 

nie chce si<t go zatrzymac. Jest duzo przypadkow, ze pies komus uciekl i ktos mysli, ze pies 

jest bezdomny. Trzeba to zglosie. Za oddanie psa do schroniska gmina placi 2600 zl. 

W schroniskach jest coraz wiykszy problem, poniewaz psow jest coraz wi<tcej. Kilka psow 
i kotow udalo si<t adoptowae przez mieszkancow. Samorzqd odpowiada za zwierz<tta 

bezdomne. 

Przewodniczqcy oglosil, ze 24 maja odbyla si<t kolejna WlZJa lokalna Wydzialu 

Ochrony Srodowiska Starostwa Powiatowego w Plocku wraz z radnymi powiatu na Kanale 

Dobrzykowskim. Stwierdzono, ze Wody Polskie powinny natychmiast podjqc dzialania 

na tym kanale. Blokada znajdujqca si<t tam znow spowoduje zalewanie pol i b<tdzie trzeba 

czyscic kanaly na wlasnq r<tk<t. 

Do pkt. 16 
Przewodniczqcy Rady Gminy stwierdzil, ze porzqdek obrad XXXVIII Sesji Rady 

Gminy w dniu 3 czerwca 2022 r. zostal wyczerpany. Podzi<tkowal Radzie Gminy 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom oglqdajqcym sesj<t drog lektronicznq, 

po czym je zamknql. 

Protokolowala 

Kinga Maslanka 
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